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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/17279/2021

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Bc. Radka Lipanovičová

TEL.: 281012954

E—MAIL: radka.|ipanovicova©praha21.cz

DATUM: 03.11.2021

Zápis č.03 /2021 zjednání Komise sociální politiky a zdravotnictví ze dne 25.10.2021

Datum jednání: 25.10.2021

Zahájeníjednání: 17:05 hod.

Místo konání: ÚMČ Praha 21, velká zasedací místnost

Přítomni jednání: MUDr. Zuzana Dastychová, Ing. Kristýna Kopecká, Ing. Hana Mertová,

MUDr. Kateřina Bláhová, Ing. Vladimíra Skutilová, Eva Štrasmajrová

Nepřítomni- omluveni: Zdeňka Hubínková

Hosté: Petr Mach, Petr Duchek

Ukončeníjednání: 18:20 hod.

Schválený program jednání:

_
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. zahájeníjednání

. schválení programu

. kontrola zápisu z minulého zasedání

. Informace hosta, pana Petra Macha o Újezdské akademii a filmovém klubu

. Informace hosta, pana Petra Duchka o defibrilátorech

. Informace o akcích SPCCH a KAS

. Informace o rekonstrukci zdravotního střediska na Rohožníku (Ing. Kopecká)

. Informace o Klubovně seniorů
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. Příprava adventní akce pro seniory (kde, kdy, organizace, finanční podpora)

10. Vánoční balíčky a kalendáře pro klienty pečovatelské služby
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11.Různé

12. Termín příštího jednání komise

Projednaná stanoviska či připomínky:

Ad1)

Předsedkyně zahájila jednání KSPZ v 17:05 hod.

Ad2)

V programu jednání byl bod č. 4 „Informace hosta, pana Petra lVlacha o Újezdské

akademii a filmovém klubu" a bod č. 5 ,,lnformace hosta, pana Petra Duchka o

defibrilátorech" z důvodu pozdějšího příchodu hostů zařazeny na konec jednání.

Pořadí ostatních bodů se posunulo. Následně byl upravený program schválen.

Ad3)

Zápis z minuléhojednání byl schválen bez připomínek.

Ad4)

MUDr. Dastychová a Eva Štrasmajrová sdělily, že KAS a SPCCH po uvolnění

covidových omezení začaly opět sakcemi. Jedná se o rekondiční pobyty, výlety,

návštěvy divadel a výstav (Luhačovice, Kolín, Radim, Lnáře, Blatná, Opočno,

Častolovice). Rozběhlo se cvičení, plavání, trénování paměti. Chystajívýlet na vánoční

trhy, Malvazinky, procházka Prahou-Loreta. O akceje velký zájem.

Ad5)

Paní místostarostka informovala o zamýšlené rekonstrukci zdravotního střediska.

Vsoučasné době se řeší dodavatel kotelny. Stávající bude provozující firmou

následně odpojena.

Ad6)

Klubovna seniorů i nadále probíhá. Z venkovního prostoru na multifunkčním

sportovišti u MZŠ se dočasně přestěhovala do obřadní síně ÚMČ Prahy 21. Podařilo

se zajistit živou hudbu (klávesy a harmonika). Dalšítermínyjsou stanoveny: 10. a 24.

listopadu a 8. prosince. Pozvánku ve Zpravodaji zajistí lng. Kopecká, plakátky Bc.

Lipanovičová.

Ad7)

Bylo diskutováno, zda organizovat předvánoční taneční zábavu pro seniory.

Vzhledem ktomu, že se epidemická situace i nadále zhoršuje nebude KSPZ

samostatně pořádat taneční odpoledne pro seniory ve vnitřních prostorách.

Pokud hygienická opatření dovolí, předsedkyně KSPZ prodiskutuje spaní Jitkou

Carbolovou možnost organizačního propojení sKAS, SPCCH a společně

připravíVánoční posezení pro seniory, které pořádá spolek Újezd nad Lesy: krajina
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pro život dne 11.12.2021 v Levelu, za případné finanční podpory MČ Praha 21. Ke

konečné verzi proběhne organizační schůzka cca 14 dm’ před akcí.

KSPZ doporučuje uspořádat ve vnitřním prostoru pouze jednu adventní akci pro

seniory, bez tance, a organizačně se připojit kVánočnímu posezení pro seniory,

které organizuje spolek Újezd nad Lesy: krajina pro život:

Pro: 5

Proti:0

Zdržel se:1

Ad8)

Bc. Radka Lipanovičová požádala KSPZ o souhlasné stanovisko kzakoupení

vánočních balíčků vceně 500 Kč/ks, kalendářů a svíčky pro klienty pečovatelské

služby, sociálně slabým rodinám a klientům, kterým MČ Praha 21 vykonává

veřejného opatrovníka. Počet cca 70 ks.

Paní Eva Štrasmajrová požádala o možnost připojení SPCCH k objednávce pro své

vybrané členy. Balíčky si zaplatí z prostředků SPCCH. Počet balíčků nahlásí OSV, který

zajistí objednávky a distribuci.

KSPZ schvaluje navýšení prostředků na nákup vánočních balíčků pro klienty

pečovatelské služby, sociálně slabé rodiny a klientům, kterým MČ vykonává

veřejného opatrovníka na jeden kus za 500,— Kč.

Proběhlo hlasování:

Pro: 6

Proti:0

Zdržel se: 0

Ad9)

Paní místostarostka sdělila, že očkování proti onemocnění Covid-19, které naše

městská část zařídila pro občany MČ prostřednictvím mobilního týmu zjiren a bylo

ukončeno aplikací druhých dávek, je opět vjednání. Zájemci o očkování se mohou

hlásit přímo u Ing. Kopecké.

Dále Ing. Kopecká informovala o zřízení odběrového testovacího místa na Covid-19 u

lékárny na Rohožníku. Provozovatel je společnost Váš praktik sro.

Ing. Kristýna Kopecká sdělila, že ředitelka MŠ na Rohožníkují upozornila na prozatím

nevyužívaný volný byt a požádala členy KSPZ o zvážení možnosti tento volný bytový

prostor využívatjako klubovnu či další aktivity újezdských občanů či pro potřeby MČ

Praha 21 jako krizový byt (povoděň, požár apod.). Stanovisko KSPZ paní

místostarostka projedná také na bytové komisi.

KSPZ doporučuje využívat volný bytový prostor vMŠ Rohožník pro aktivity

újezdských občanů a dle potřebyjako krizový byt:
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Pro: 6

Proti:0

Zdržel se:0

Ad 10)

Host, pan Petr Mach informoval, že bohužel Újezdská akademie neběží a ani nelze

v dohledné době, díky hygienickým opatřením v Levelu a zhoršující se nákaze covidu,

prozatím plánovat a počítat s rozběhnutím akce.

Dále sdělil poznatek, že občané často neví o akcích, které se konají v okolních MČ a

naopak. Členky komise namítly, že obecní časopisy jsou zveřejněny na příslušných

webových stránkách obce a záležíi na komunikaci ve spolcích.

V 17:50 hod. se z dalšíhojednání omluvila a odešla Ing. Kristýna Kopecká.

Ad 11)

Host, pan Petr Duchek představil projekt, resp. možnost zakoupení a instalace

defibrilátorů na veřejně přístupných místech v Újezdu nad Lesy. Cena 1 ks se

pohybuje v rozmezí 20 000,— Kč- 50 000 Kč. Rozvinula se bouřlivá diskuse. Vzhledem

k nedostatečným informacím se komise shodla, že je věc potřeba projednat s lékaři

na středisku na Rohožníku, s policií, dobrovolnými hasiči, školou.

Bylo hlasováno o návrhu projednání zakoupení a umístění defibrilátorů vlokalitě

Újezdu nad Lesy spolicií, dobrovolnými hasiči, lékaři a ZŠ. Projednání zajistí pan

Duchek a vyjádření dotčených předloží na dalším zasedání KSPZ:

Pro:5

Proti:0

Zdržel se:0

Ad 12)

Termín dalšího jednání KSPZ 6.12.2021 od 17:30 hod. ve velké zasedací místnosti

ÚMČ Praha 21.

Zapsala dne: 1.11.2021 Bc. Radka Lipanovičová

Zápis předán k připomínkování členům komise dne: 1.11.2021

Zápis ověřila dne: 8.11.2021 MUDr. Zuzana Dastychové

Příloha: prezenční listina
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